
Zápis č. 8/2023 

 
o průběhu zasedání Zastupitelstva obce Jaroslavice, které se konalo dne  

1. června 2023 v 17.00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu 

 

 

 Starosta Petr Zálešák zahájil 8. jednání Zastupitelstva obce (dále jen ZO) Jaroslavice 

v 17.00 hodin a přivítal přítomné zastupitele a hosty. 

 

Bod č. 1) Zahájení - starosta konstatoval, že zasedání bylo svoláno dle jednacího řádu, 

že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce Obecního úřadu, vyhlášena 

místním rozhlasem, pozvánka byla členům ZO zaslána poštou nebo e-mailem, a to nejméně 

sedm dní přede dnem konání zasedání. Dále konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina 

členů ZO a ZO je tedy usnášeníschopné. Dále přivítal hosty Mgr. Romanu Kubíkovou, 

ředitelku školy a paní Jaroslavu Sloukovou, účetní školy. 

 

Přítomni: Jan Gazda, Jan Holý, Josef Juhaňák, Luděk Juhaňák, Mgr. Tereza Koňariková, 

Martin Kozlík, Mgr. Bc. Eva Mariánusová Juhaňáková, Bc. František Rubáček, 

Mgr. Petr Samek, Vojtěch Tesař, Petr Zálešák (Příloha č. 1) 

 

Omluveni: Jan Glaser, Miloš Pekárek 

 

Hosté:   - dle prezenční listiny (Příloha č. 2) 

 

 Starosta, Petr Zálešák, konstatoval, že zápis č. 7/2023 z minulého zasedání byl ověřen 

a zkontrolován, nebyla vznesena žádná námitka. Starosta sdělil, že ze zasedání bude 

pořizován zvukový záznam. Bylo zapnuto 1 nahrávací zařízení.  

 

Jako zapisovatele navrhl paní Miroslavu Vasmanskou, jako ověřovatele pana Jana Gazdu a 

pana Josefa Juhaňáka. 

 

Návrh usnesení č.1: 

ZO Jaroslavice schvaluje zapisovatele dnešního zasedání paní Miroslavu Vasmanskou a 

ověřovatele zápisu pana Jana Gazdu a pana Josefa Juhaňáka. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 1/8/2023: ZO Jaroslavice schvaluje zapisovatele dnešního zasedání paní 

Miroslavu Vasmanskou a ověřovatele zápisu pana Jana Gazdu a pana Josefa Juhaňáka. 

 

Starosta přednesl program zasedání: 

 

1. Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Plnění usnesení 

3. Účetní závěrka ZŠ a MŠ Jaroslavice za rok 2022 

4. Účetní závěrka obce Jaroslavice za rok 2022 



5. Výstavba inženýrských sítí 18 RD – info + práce nad rámec smlouvy 

6. Rozpočtové opatření č. 1/2023 

7. Úprava metodiky prodeje pozemků 

8. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti pro stavbu _Zkapacitnění 

čerpací stanice KČS 01“ 

9. Smlouva o zřízení věcného břemene s EG.D na pozemku parc. č. 881 

10. Smlouva o nájmu plynárenského zařízení 

11. Pronájem pozemků parc. č. 234, 235 a 236 za účelem zajištění služeb pro sběr 

odpadů 

12. Žádost o dotace na školu – výměna střešní konstrukce a podlah ve třídách 

13. Došlá pošta, různé 

- Babské hody 

- Rozšíření strategického plánu rozvoje 

- Žádost o poskytnutí veřejné finanční podpory pro SK Sokol Jaroslavice z.s. + 

smlouva  

- Smlouva opěrná zeď 

- Setkání – Himberg, Seefeld 

- Záměr prodeje části pozemku parc. č. 905 

- Prodej pozemku parc. č. 8340 pod trafostanicí 

- Žádost o koupi pozemku Vinterlík 

14. Diskuse 

15. Závěr 

Starosta sdělil, že bod – Informace o prodeji „Hostince u Šmídů“, byl zrušen a věc se bude 

projednávat až po jednání zastupitelstva, kdy přijde pan Šmíd, který žádá o neveřejné jednání. 

 

Návrh usnesení č. 2: ZO schvaluje navržený program bez připomínek. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 2/8/2023: ZO schvaluje navržený program bez připomínek. 

 

ad 2) Plnění usnesení – na minulém zasedání bylo usnesením č. 6 starostovi uloženo jednat 

s XXXXX ohledně zpracování Změny č. 2 územního plánu obce, pan XXXX je již 

v důchodě, ale vzhledem k tomu, že nám zpracovával územní plán i změnu č. 1, zpracuje nám 

i změnu číslo 2, dosud ale nepředložil návrh smlouvy. 

Dále starosta měl vypsat nové výběrové řízení na projekt chodníky na náměstí, starosta sdělil, 

že s místostarostou Bc. Rubáčkem zpracovali nové zadání výběrového řízení, v příštím týdnu 

končí lhůta pro padání nabídek a poté zasedne výběrová komise. 

ZO bere na vědomí plnění usnesení z minulého zasedání. 

 

ad 3) Účetní závěrka ZŠ a MŠ Jaroslavice sestavená k datu 31.12.2022 -  veškeré 

podklady obdrželi zastupitelé v materiálech k zasedání, XXXX sdělila, že škola za poslední 

rok skončila ve ztrátě 244 260,04 Kč, vysvětlila, že to bylo tím, že když žádali o peníze na rok 

2022, tzn. v říjnu roku 2021, nevěděli, že půjdou ceny energií tak vysoko, v průběhu roku 

žádali obec o větší příděl, ale ten nedostali, pro čerpání rezervního fondu platí přísná pravidla, 

ten nemůžou použít na pokrytí provozních nákladů. Starosta sdělil, že ztráta bude pokryta 

z hospodaření budoucích let. 

 

Návrh usnesení č. 3: ZO schvaluje účetní závěrku Základní školy a Mateřské školy, 

Jaroslavice, okres Znojmo, příspěvkové organizace, sestavenou k daru 31.12.2022 a výsledek 

hospodaření se ztrátou 244 260,04 Kč, která bude pokryta z hospodaření budoucích let.  



 

Hlasování: 11 pro - Jan Gazda, Jan Holý, Josef Juhaňák, Luděk Juhaňák, Mgr. Tereza 

Koňariková, Martin Kozlík, Mgr. Bc. Eva Mariánusová Juhaňáková, Bc. František Rubáček, 

Mgr. Petr Samek, Vojtěch Tesař, Petr Zálešák, 0 proti, 0 se zdržel 

 

Usnesení č. 3/8/2023: ZO schvaluje účetní závěrku Základní školy a Mateřské školy, 

Jaroslavice, okres Znojmo, příspěvkové organizace, sestavenou k daru 31.12.2022 a výsledek 

hospodaření se ztrátou 244 260,04 Kč, která bude pokryta z hospodaření budoucích let.  

 

Mgr. Kubíková sdělila, že k zápisu do MŠ dostali 24 žádostí, 11 dětí bylo přijato, 13 

nepřijato, šlo o děti i z okolních obcí, při přijímacím řízení mají přednost místní děti a 

rozhoduje také věk dětí. Školka by potřebovala jednu třídu navíc, aby pokryla všechny 

zájemce, staví se nové rodinné domy, přibývá mladých rodin s malými dětmi, zastupitelé by 

měli popřemýšlet, jak to do budoucna řešit. Bc. Rubáček sdělil, že pro školní rok 2024/2025 

by mělo být přijato až 23 dětí. Mgr. Mariánusová se dotázala kolik žáků v letošním roce 

navštěvuje naši školu. Paní ředitelka sdělila, že 145 žáků, odejde 13 deváťáků a přijde 9 

prvňáčků. Dále se Mgr. Mariánusová dotázala, jak to vypadá s žádostí na přírodní učebnu, 

paní ředitelka sdělila, že žádosti měli schvalovat koncem května, rozhodnutí zatím nemá. 

 

ad 4) Účetní závěrka obce Jaroslavice sestavená k datu 31.12.2022 -  veškeré podklady 

obdrželi zastupitelé v podkladech k zasedání, nikdo neměl žádnou připomínku. 

 

Návrh usnesení č. 4: ZO schvaluje účetní závěrku Obce Jaroslavice sestavenou k datu 

31.12.2022. 

 

Hlasování: 11 pro - Jan Gazda, Jan Holý, Josef Juhaňák, Luděk Juhaňák, Mgr. Tereza 

Koňariková, Martin Kozlík, Mgr. Bc. Eva Mariánusová Juhaňáková, Bc. František Rubáček, 

Mgr. Petr Samek, Vojtěch Tesař, Petr Zálešák, 0 proti, 0 se zdržel 

 

Usnesení č. 4/8/2023: ZO schvaluje účetní závěrku Obce Jaroslavice sestavenou k datu 

31.12.2022. 

 

Ad 5) Výstavba inženýrských sítí 18 RD – info + práce nad rámec smlouvy – starosta 

sdělil, že Ministerstvo pro místní rozvoj nám schválilo dotaci na inženýrské sítě 150 000,- na 

jeden rodinný dům, celkem tedy 2 550 000,- Kč, pokrátili nám to o 150 000,- Kč, protože 

zjistili, že jeden rodinný dům –XXXX, již je zkolaudovaný a zapsaný v katastru.  Dále 

starosta sdělil, že zastupitelé v podkladech k zasedání obdrželi návrh dodatku č. 2 se spol. DS 

DUMA, s.r.o., zjistilo se totiž, že v dodatku č. 1 to účetní DS DUMA špatně sečetl, takže 

kvůli matematické chybě se to musí schválit znovu, správně to dělá 304 263,30 Kč. 

 

Návrh usnesení č. 5: ZO schvaluje Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo č. 2021/41 se společností 

DS DUMA s.r.o. ve výši 304 263,30 Kč (matematická chyba). 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 5/8/2023: ZO schvaluje Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo č. 2021/41 se společností 

DS DUMA s.r.o. ve výši 304 263,30 Kč (matematická chyba). 

 

Starosta sdělil, že na minulém zasedání se bavili o pracích nad rámec smlouvy, na jednání 

stavební komise to probírali se společností DS DUMA, jednání se zúčastnila také Mgr. 



Mariánusová, projednali vodovodní přípojku na fotbalovém hřišti pro kabiny a klubovnu, 

kterou navrhli schválit. 

 

Návrh usnesení č. 6: ZO schvaluje zhotovení vodovodní přípojky pro kabiny a klubovnu na 

fotbalovém hřišti od společnosti DS DUMA s.r.o. ve výši 27 856,58 Kč bez DPH. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 6/8/2023: ZO schvaluje zhotovení vodovodní přípojky pro kabiny a klubovnu na 

fotbalovém hřišti od společnosti DS DUMA s.r.o. ve výši 27 856,58 Kč bez DPH. 

 

Dále se jednalo o terénních úpravách pozemku parc. č. 905 vedle hasičky, kde je plánováno 

na kraji pozemku parkoviště pro auta ze Znojemské ulice a za tím tréninkové hřiště pro 

hasiče, navozila se tam zemina, upravilo se to, DS DUMA za to žádá 89 742,50 Kč. Pan Tesař 

připomněl, že nejdříve říkali, že nám to udělají zdarma. Starosta sdělil, že vzhledem k vysoké 

inflaci stavebních materiálů, jsme jim přesto neschválili více peněz, proto to teď chtějí 

zaplatit. Bc. Rubáček sdělil, že v rámci velké stavby došlo ke změnám, proto navrhli, že se 

jim proplatí ta vodovodní přípojka, terénní úpravy u hasičky a terénní úpravy deponie – 

skládky, kterou využívali pro skladování materiálu. Pan Kozlík se vyjádřil, že cestu 

k vinohradům v Motole by jim nezaplatil, navozili tam zeminu a veškerý bordel, který tam 

nepatří, po prvním dešti to bude dělat problém, je proti zaplacení. Pan Tesař se vyjádřil, že to, 

když dají pozemek po deponii do původního stavu, by mělo být samozřejmostí, a ne že se za 

to bude platit. Starosta se vyjádřil, že občané z toho již před tím udělali skládku. 

 

Návrh usnesení č. 7: ZO schvaluje terénní úpravy na pozemku parc. č. 905, vedle hasičky, od 

společnosti DS DUMA s.r.o. ve výši 89 742,50 Kč bez DPH. 

 

Hlasování: 8 pro, 2 proti, 1 se zdržel 

Usnesení č. 7/8/2023: ZO schvaluje terénní úpravy na pozemku parc. č. 905, vedle hasičky, 

od společnosti DS DUMA s.r.o. ve výši 89 742,50 Kč bez DPH. 

 

Terénní úpravy po deponii a pozemek k vinicím v Motole – neschváleno. 

 

Starosta sdělil, že v průběhu měsíce června by měl být udělaný propoj plynofikace. Pan 

Gazda upozornil na nové osvětlení v této lokalitě, které celou noc blikalo, a navíc poukázal na 

upravený pozemek po deponii, že už zase někdo naváží sutě, hlínu apod. Dále odbočka na 

Hraničářskou ulici naproti hřišti není dodělaná, není to dosypané hlínou. Starosta sdělil, že 

pan Švejdík – Švema Job, požádal starostu, že by pozemek po deponii použil jako sklad do 

konce června. 

 

ad 6) Rozpočtové opatření č. 1/2023 – rozpočtové opatření obdrželi zastupitelé 

v podkladech k zasedání a je přílohou č. 3 tohoto zápisu, je tam zahrnuta dotace pro 

zahrádkáře a odměny VPP, kterou jsou tam třikrát, protože má každý jinou smlouvu s úřadem 

práce – bez připomínek. 

ZO bylo seznámeno s rozpočtovým opatřením č. 1/2023. 

 

ad 7) Úprava metodiky prodeje pozemků – starosta sdělil, že ceny projednával s XXXX 

z MěÚ Znojmo, která mu řekla, že pozemky, které jsou zahrady za rodinnými domky 

nemůžeme prodávat jako stavební pozemky, ale jako zahrady, tzn. neřídit se územním 

plánem, ale tím, jak je pozemek zapsaný v katastru nemovitostí.  Bc. Rubáček sdělil, že 

rozeslal zastupitelům dopisy s vysvětlením, změna vyplývá z toho, že se stavební pozemky 



sloučí, nebude kategorie do 50 m2, ale pouze kategorie do 250 m2, kterou navrhují za 200,- 

Kč + DPH,   nad 250 m2 za 350,- Kč plus DPH, zahrady, vinice, ostatní plochy … za 150,- 

Kč za 1 m2, tam se DPH nepřipočítává.  Mgr. Samek se vyjádřil, že 3 roky již tady řešíme 

ceny pozemků, nemůžeme se pořád odrážet od ceny, za kterou jsme prodávali pozemky 

v nové lokalitě U Hřiště, to byla výjimka, protože jsme chtěli udržet mladé rodiny v obci, ale 

ta cena nebyla reálná (370,- Kč za 1 m2). Mgr. Koňariková navrhla cenu 500,- Kč za 1 m2 u 

pozemků nad 250 m2. Mgr. Mariánusová sdělila, že cena 500,- Kč jí přijde vhodnější. Bc. 

Rubáček dále uvedl, že se v metodice prodloužila lhůta pro uzavření smlouvy na 60 dnů od 

schválení a zrušilo se předkupní právo. 

Starosta dal nejprve hlasovat o jednotlivých cenách zvlášť: 

Hlasování pro stavební pozemky do 250 m2 za cenu 250,- Kč za 1 m2 plus DPH:  

10 pro, 1 proti, O se zdržel   

Hlasování pro stavební pozemky nad 250 m2 za cenu 500,- Kč za 1 m2 plus DPH: 

10 pro, 0 proti, 1 se zdržel 

Hlasování pro pozemky orná půda, zahrada, ostatní plocha, vinice, travní porost apod. 150,- 

Kč za 1 m2: 

10 pro, 0 proti, 1 se zdržel 

 

Návrh usnesení č. 8: ZO schvaluje změnu metodiky prodeje pozemků v obci Jaroslavice bod 

C – tabulka určení ceny dle charakteristiky následovně: 

Pozemky tabulka A do 250 m2 za 250,- Kč za 1 m2 plus DPH 

Pozemky tabulka A nad 250 m2 za 500,- Kč za 1 m2 plus DPH 

Pozemky tabulka B za 150,- Kč za 1 m2 (DPH se nepřipočítává) 

Prodloužení lhůty pro realizaci kupní smlouvy od schválení prodeje na 60 dnů a zrušení 

předkupního práva. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 8/8/2023: ZO schvaluje změnu metodiky prodeje pozemků v obci Jaroslavice bod 

C – tabulka určení ceny dle charakteristiky následovně: 

Pozemky tabulka A do 250 m2 za 250,- Kč za 1 m2 plus DPH 

Pozemky tabulka A nad 250 m2 za 500,- Kč za 1 m2 plus DPH 

Pozemky tabulka B za 150,- Kč za 1 m2 (DPH se nepřipočítává) 

Prodloužení lhůty pro realizaci kupní smlouvy od schválení prodeje na 60 dnů a zrušení 

předkupního práva. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

ad 8) Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti pro stavbu _Zkapacitnění 

čerpací stanice KČS 01“ – návrh smlouvy obdrželi zastupitelé v podkladech k zasedání a je 

přílohou č. 4 tohoto zápisu, jde o přečerpávací stanici naproti XXXX, aby se mohla zpracovat 

projektová dokumentace. 

 

Návrh usnesení č. 9: ZO schvaluje Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti se spol. 

Dobrovolný svazek obcí Jaroslavice, Hrádek, Dyjákovice, z důvodu zkapacitnění čerpací 

stanice KČS 01. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 9/8/2023: ZO schvaluje Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti se 

spol. Dobrovolný svazek obcí Jaroslavice, Hrádek, Dyjákovice, z důvodu zkapacitnění 

čerpací stanice KČS 01. 

 



ad 9) Smlouva o zřízení věcného břemene s EG.D na pozemku parc. č. 881 – jde o 

uložení kabelu do země na pozemku parc. č. 881 v ulici Na Hrázi. Návrh smlouvy obdrželi 

zastupitelé v podkladech k zasedání a je přílohou č. 5 tohoto zápisu. 

 

Návrh usnesení č. 10: ZO schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene č. ZN-

014330073560/001-GPM na pozemku parc. č. 881 pro kabelové vedení NN – Jaroslavice-

Onderka, pro společnost EG.D a.s., za jednorázovou úplatu 2 000,- Kč bez DPH. 

 

Hlasování. 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 10/8/2023: ZO schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene č. ZN-

014330073560/001-GPM na pozemku parc. č. 881 pro kabelové vedení NN – Jaroslavice-

Onderka, pro společnost EG.D a.s., za jednorázovou úplatu 2 000,- Kč bez DPH. 

 

ad 10) Smlouva o nájmu plynárenského zařízení – návrh smlouvy obdrželi zastupitelé 

v podkladech k zasedání a je přílohou č. 6 tohoto zápisu, jde plynárenské zařízení, které jsme 

vybudovali v nových inženýrských sítích U Hřiště, jde o roční nájem 28 293,- Kč bez DPH, 

po schválení smlouvy můžeme požádat GasNet, aby si zařízení odkoupil, Mgr. Mariánusová 

se dotázala, zda včetně plynovodu, starosta sdělil, že ano. 

 

Návrh usnesení č. 11: ZO schvaluje Smlouvu o nájmu plynárenského zařízení, číslo smlouvy 

1000022742/4000249282 se společností GasNet, s.r.o. za roční nájemné 28 293,- Kč bez 

DPH. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 11/8/2023: ZO schvaluje Smlouvu o nájmu plynárenského zařízení, číslo 

smlouvy 1000022742/4000249282 se společností GasNet, s.r.o. za roční nájemné 28 293,- Kč 

bez DPH. 

 

ad 12) Pronájem pozemků parc. č. 234, 235 a 236 za účelem zajištění služeb pro sběr 

odpadů – žádost podala pouze společnost ZN-Metal, s.r.o., nikdo jiný, s panem Karáskem je 

domluveno, že k 30.6.2023 ukončí nájem. 

 

Návrh usnesení č. 12: ZO schvaluje pronájem pozemku parc. č. 234, 235 a 236 od 

01.07.2023 společnosti ZN METAL, s.r.o. za účelem zajištění služeb pro sběr odpadu v obci 

Jaroslavice. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 12/8/2023: ZO schvaluje pronájem pozemku parc. č. 234, 235 a 236 od 

01.07.2023 společnosti ZN METAL, s.r.o. za účelem zajištění služeb pro sběr odpadu v obci 

Jaroslavice. 

 

ad 13) Žádost o dotace na školu – výměna střešní konstrukce a podlah ve třídách – 

projektant, XXXX, spočítal rozpočet na výměnu střešní konstrukce a výměnu podlah ve 

třídách a v kabinetech,, maximální dotace je 10 mil. Kč, my žádáme o 8 900 000,- Kč bez 

DPH, bude to 80% dotace. Termín podání žádosti je pondělí nebo úterý příští týden, musí být 

hotová projektová dokumentace, proto zastupitelé obdrželi v podkladech k zasedání návrh 

smlouvy o dílo se spol. Timoris na podání žádosti o dotace, vypsání výběrového řízení, 

zpracování projektové dokumentace a administraci projektu. Bc. Rubáček upozornil, že cena 

za dílo je rozdělena na 4 částky a celkem zaplatíme kolem 170 ti. Kč, což mu přijde dost. 

Mgr. Mariánusová dále upozornila, že v bodu 4 je bonus 1,5 % při získání dotace, což celkem 



vyjde na 280 tis. Kč, za vyřízení dotace je to hodně, přijde jí, že projekt na střechu a na 

podlahy není nejsložitější. Starosta navrhl bonus pouze 0,5 %, nebo bod 4 úplně vypustit. 

Mgr. Mariánusová se vyjádřila, že opět se něco dělá bez smlouvy, mělo by se s nimi jednat o 

bodu 4. Pan Mariánus se vyjádřil, že ve smlouvě je kompletní administrativa projektu, proč 

jim nezaplatíme pouze za podání žádosti, Mgr. Mariánusová je také pouze pro schválení etapy 

1 smlouvy. 

 

Návrh usnesení č. 13: ZO schvaluje podání žádosti na Opravu střechy a podlah v základní 

škole v Jaroslavicích. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 13/8/2023: ZO schvaluje podání žádosti na Opravu střechy a podlah v základní 

škole v Jaroslavicích. 

 

Návrh usnesení č. 14: ZO schvaluje smlouvu o dílo č. 23604/014 se společností Timoris a.s. 

na zpracování projektu Rekonstrukce střechy a vnitřních prostor v základní škole 

v Jaroslavicích, v článku V. pouze etapu č. 1 – podání žádosti a nahrání do systému a ukládá 

pozvat Ing. Slouku na příští zasedání. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel  

Usnesení č. 14/8/2023: ZO schvaluje smlouvu o dílo č. 23604/014 se společností Timoris a.s. 

na zpracování projektu Rekonstrukce střechy a vnitřních prostor v základní škole 

v Jaroslavicích, v článku V. pouze etapu č. 1 – podání žádosti a nahrání do systému a ukládá 

pozvat Ing. Slouku na příští zasedání. 

 

ad 13) Došlá pošta, různé –  

- Babské hody – hody se konají 24. června, jde o 10 ročník, místní ženy si 

podaly žádost na zaplacení hudby, a na zapůjčení stolů a lavic a stanu a 

prodloužení nočního klidu do 3 hodin do rána. Novinkou jsou 3 kapely, jedna 

bude chodit po obci, druhá na večerní zábavě a novinkou je, že odpoledne 

bude na hřišti hrát cimbálovka, žádost si podali na 20 000,- Kč. Pan Holý 

navrhl zaplatit celkové náklady na hudbu, což je asi 40 000,- Kč. Mgr. Samek 

se vyjádřil, že náklady mají velké, chceme tuto tradici zachovat, určitě by jim 

k jejich žádosti přidal alespoň 5 tis. Kč. Mgr. Mariánusová se vyjádřila, že je 

potřeba podporovat všechny spolky rovnoměrně, proto navrhla částku 

25 000,- Kč. Starosta navrhl proplatit hudbu Klaxon na večerní zábavu a 

cimbálovou muziku Ponava. 

 

Návrh usnesení č. 15: ZO schvaluje zaplacení kapely Klaxon a cimbálové muziky Ponava na 

babské hody, které se uskuteční v sobotu 24.6.2023 a dále bezplatné zapůjčení stanu, stolů a 

lavic a prodloužení nočního klidu do 3 hodin. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 15/8/2023: ZO schvaluje zaplacení kapely Klaxon a cimbálové muziky Ponava 

na babské hody, které se uskuteční v sobotu 24.6.2023 a dále bezplatné zapůjčení stanu, stolů 

a lavic a prodloužení nočního klidu do 3 hodin. 

 

- SK Sokol Jaroslavice, z.s. si podal žádost o dotace na 140 000,- Kč na činnost 

na letošní rok, zastupitelé obdrželi v podkladech k zasedání žádost a návrh 

smlouvy, která je přílohou č. 7 tohoto zápisu. 



 

Návrh usnesení č. 16: ZO schvaluje žádost o poskytnutí veřejné finanční podpory z rozpočtu 

obce spolku SK Sokol Jaroslavice z.s. ve výši 140 000,- Kč. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 16/8/2023: ZO schvaluje žádost o poskytnutí veřejné finanční podpory z rozpočtu 

obce spolku SK Sokol Jaroslavice z.s. ve výši 140 000,- Kč. 

 

Návrh usnesení č. 17: ZO schvaluje Smlouvu o poskytnutí veřejné finanční podpory spolku 

SK Sokol Jaroslavice, z.s.. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 17/8/2023: ZO schvaluje Smlouvu o poskytnutí veřejné finanční podpory spolku 

SK Sokol Jaroslavice, z.s.. 

 

- Smlouva opěrná zeď – návrh smlouvy obdrželi zastupitelé v podkladech 

k zasedání a je přílohou č. 8 tohoto zápisu, Mgr. Mariánusová se vyjádřil, že 

smlouva není napsána konkrétně na naše dílo, je to pouze vzor, který není 

vyplněný, smlouva ke schválení by měla být kompletní, v úplném znění, ať ji 

pošlou znovu týden před podpisem, aby se mohla zkontrolovat. Starosta 

sdělil, že by se měla aspoň schválit cena a termín realizace projektové 

dokumentace.  

 

Návrh usnesení č. 18: ZO souhlasí s cenou za dílo 225 000,- Kč bez DPH a schvaluje termín 

realizace projektové dokumentace na opěrnou zeď na Znojemské ulici a požaduje po 

společnosti Projekce iGeo s.r.o. úplné znění návrhu smlouvy. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 18/8/2023: ZO souhlasí s cenou za dílo 225 000,- Kč bez DPH a schvaluje termín 

realizace projektové dokumentace na opěrnou zeď na Znojemské ulici a požaduje po 

společnosti Projekce iGeo s.r.o. úplné znění návrhu smlouvy. 

 

- Hasička – nové dveře, starosta sdělil, že obvolal 8 statiků, jenom jedna 

společnost (ze Znojma) souhlasila, že se na to přijede podívat a udělá posudek 

na rozšíření dveřního otvoru na hasičce. 

- Setkání s obcemi Seefeld-Kadolz a Himberg, starosta sdělil, že rakouská strana 

navrhuje termín 2. září, Mgr. Koňariková upozornila, že 2. září budou hody, 

starosta proto navrhne jiný termín 

- Žádost o odkup části pozemku parc. č. 905 – pan XXXX požádal o odkup části 

pozemku vedle jeho rodinného domu, jde o pozemek, kde nyní budujeme 

parkoviště a za tím hřiště pro hasiče, on chce dělat novou fasádu na domě, a 

chtěl by si půl metru po celé délce odkoupit, aby k domu měl přístup. Starosta 

dal hlasovat, kdo je pro prodej části pozemku: pro 0 

ZO bylo seznámeno s žádost XXXX. 

- Prodej pozemku parc. č. 8340 pod trafostanicí – EG.D chce po nás znát cenu za 

m2, dnes jsme schválili cenu 250,- Kč za 1 m2, dáme jim tedy vědět. 

- Žádost o koupi pozemku XXXX– XXXX žádá o odkup části pozemku parc. č. 

109, který má pronajatý, jeho sestra, XXXX, sdělila, že pokud mu obec 

pozemek prodá, ona se výměnou vzdá pronájmu pozemku parc. č. 105 od 

SPÚ, přenechala by nájemní smlouvu obci. 



Zastupitelé berou na vědomí. 

 

ad 14) Diskuse – XXXX se dotázala kdy se budou řešit přechody na Náměstí, starosta sdělil, 

že je vypsáno výběrové řízení na projektovou dokumentaci, dále se dotázala na parkoviště u 

školy, starosta sdělil, že dorazíme parkoviště u hasičky a po tom bychom šli na parkoviště u 

školy. Mgr. Mariánusová opětovně upozornila na nebezpečnou stavbu – bývalé bistro, na 

Nové ulici, odpadávají tam kusy, mohlo by se něco stát. Dále se dotázala, zda se upravil terén 

na dětském hřišti u školičky, starosta sdělil, že něco se tam upravovalo, ale ještě se na to 

chlapi podívají, dále požádala upravit také dopadové plochy na dětském hřišti na náměstí, 

starosta sdělil, že koupíme oblázky a doplníme. 

 

ad 15) Závěr – Starosta poděkoval všem přítomným za účast a v 19.11 hod. ukončil zasedání. 

 

Přílohy: 

 

1) Prezenční listina ZO 

2) Prezenční listina hostů 

3) Rozpočtové opatření č. 2/2023 

4) Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti pro DSO J,H,D 

5) Návrh smlouvy s EG.D o zřízení věcného břemene 

6) Návrh smlouvy o nájmu plynárenského zařízení 

7) Návrh smlouvy o poskytnutí veřejné finanční podpory pro SK Sokol Jaroslavice, z.s. 

8) Návrh smlouvy se společností Projekce iGeo s.r.o. na projektovou dokumentaci  

  

 

 

V Jaroslavicích dne 12. června 2023 

 

 

Zapsala:  Miroslava Vasmanská         ...................................................... 

 

 

Kontroloval: Petr Zálešák     ...................................................... 

 

 

Ověřovatelé zápisu:  

 

Jan Gazda       .………………………………….. 

 

 

Josef Juhaňák       …………………………………… 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


